
 

VACLOVO GIRŽADO PROGIMNAZIJOS TĖVŲ 

KOMITETO POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2023 10 03 Nr.1 

Kaišiadorys 

 

Posėdis įvyko: 2023 10 03 

Posėdžio pirmininkas: Raimonda-Ikasalaitė Marcinkevičienė.   

Posėdžio sekretorė: Kristina Augustienė. 

Dalyvavo: 28 iš 44 komiteto narių.  

Kviestieji asmenys: Progimnazijai tiekiančios maitinimo paslaugas UAB „Dussman Service“ 

atstovė Renata Vengerskaja. 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Dėl mokinių maitinimo. Veiklą pradėjo naujas tiekėjas, kokios girdėtos vaikų patirtys, 

atsiliepimai. Pritarimas/ nepritarimas šaltiems užkandžiams /bufeto prekėms pagal tiekėjo 

pateiktą sąrašą. 
2. Dėl pateikto mokinių, besimokančių pagal bendrojo ugdymo programas,  mokyklos 

lankomumo užtikrinimo tvarkos aprašo projekto. 
3. Dėl tėvų įtraukimo (pagal galimybes) į atviras pamokas. 
4. Dėl vaikų paleidimo aikštelėje prie mokyklos. 
5. Dėl Mokytojų dienos - siūlymas, kad pirmą pamoką 1-8 klasių mokiniams vestų tėvai. 

6. Kiti klausimai. 
 

SVARSTYTA: 

1. UAB „Dussmann servis“ atstovė Renata Vengerskaja pristatė siūlomų užkandžių ir bufeto 

prekių asortimentą, atsakė į tėvelių klausimus:  

- dėl alergenų, atsakyta, kad produktai yra peržiūrėti ir sudėtyje bus tik teisės aktais 

leistini alergenai; 

- dėl užkandžių ir bufeto prekių pardavimo tvarkos, atsakyta, kad esant poreikiui bus 

galimybė organizuoti prekių pardavimą atskirai nuo pagrindinio maitinimo;  

- dėl bufeto prekių kainų skirtumo nuo kitų prekybos vietų, atsakyta, kad kainos skirsis, 

tačiau konkretūs dydžiai nebuvo nurodyti.  

- dėl siūlomų prekybai bandelių gamintojo (ar numatoma prekiauti pačių keptomis 

bandelėmis ar iš paruoštų pusgaminių), atsakyta, kad bandeles gali gaminti tiek patys, 

tiek iš paruoštų pusgaminių. Tai priklausys nuo tėvelių sprendimo ir nuo to, kaip greit 

bus rasti darbuotojai bandelių kepimui.  

UAB „Dussmann servis“ atstovė Renata Vengerskaja taip pat atsakė į klausimus dėl 

vykdomo maitinimo: 

- dėl galimybės tiekti ne tik salotas, bet ir atskirai šviežias daržoves, atsakyta, kad esant 

poreikiui tiek salotos, tiek daržovės gali būti tiekiamos atskirai; 

- dėl to, kokia numatoma tiekiamų vaisių įvairovė, atsakyta, kad vaisiai tiekiami 

atsižvelgiant į sezoniškumą ir į kainą, tačiau tikrai bus obuoliai, kriaušės, bananai, 

citrusiniai vaisiai, kt.  

- dėl tiekiamo maisto tinkamos temperatūros ir asortimento, kurio užtektų visos dienos 

maitinimo metu, pažadėta pasidomėti situacija ir išspręsti šiuos klausimus. 

- dėl paprasto geriamo vandens, kompoto arba arbatos įtraukimo į tiekiamų gėrimų 

asortimentą, atsakyta, kad tai sunkumų nesudarys.  

- dėl sumažėjusių porcijų, atsakyta, kad to neturėtų būti, tačiau esant poreikiui arba kilus 

įtarimams maitinimo metu gali dalyvauti tiek tėvai, tiek progimnazijos sveikatos 

priežiūros specialistė; 

- dėl susidarančių eilių maisto išdavimo metu, atsakyta, kad eilės susidaro galimai dėl 

atsiskaitymo grynais pinigais ir dėl „Eurofondo“ sistemos sutrikimų. Tėvai išreiškė 

pageidavimą sudaryti galimybę atsiskaityti banko kortelėmis Gedimino, Girelės gatvės 
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korpusuose. Maitinimo įmonės atstovė atsakė, kad tokia galimybė būtų, tačiau tai 

priklauso nuo atsiskaitančiųjų skaičiaus, todėl pasiūlė atlikti tėvelių apklausą. 

Maitinimo įmonės atstovė taip pat paminėjo, kad mokiniai, gaunantys nemokamą 

maitinimą nuo šių metų spalio mėnesio turės galimybę rinktis iš 2 karštų patiekalų.  

Tėvai išreiškė norą, kad kartu su privalomu valgiaraščiu progimnazijos svetainės 

puslapyje būtų patalpintas papildomų patiekalų valgiaraštis su kainomis. 

Tėveliai dėl šaltų užkandžių ir bufeto prekių asortimento nusprendė balsuoti pagal 

grupes: šalti užkandžiai, gėrimai, bandelės, kitos bufeto prekės ir pagal atskirus 

korpusus:  Gedimino, Girelės (1-4 klasės) ir Paukštininkų (5-8 klasės) g.  

Balsuojant dėl užkandžių/ bufeto prekių siūlomo asortimento tiekimo Gedimino g., 

Girelės g. korpusuose besimokinantiems mokiniams balsuota sekančiai: 

- dėl siūlomo šaltų užkandžių asortimento - vienbalsiai „už“; 

- dėl siūlomo gėrimo asortimento (išskyrus vandenį buteliukuose) - vienbalsiai „prieš“. 

- dėl bandelių –vienbalsiai „už“, su sąlyga, kad bus tiekiamos tik pačių pagamintos, 

vietoje kepamos bandelės ir tik vieną kartą savaitėje – penktadieniais; 

- dėl kitų bufeto prekių – vienbalsiai „prieš“.  

Balsuojant dėl užkandžių/ bufeto prekių siūlomo asortimento tiekimo Paukštininkų g. 

korpuse besimokinantiems mokiniams balsuota sekančiai: 

- dėl siūlomo šaltų užkandžių asortimento - vienbalsiai „už“; 

- dėl siūlomo gėrimo asortimento (išskyrus vandenį buteliukuose) –pasisakė „prieš“ 27, 

susilaikė 1.  

- dėl bandelių –vienbalsiai „už“, su sąlyga, kad visomis dienomis bus tiekiamos tik pačių 

pagamintos bandelės, išskyrus kruasanus, kurie, kaip paminėjo maitinimo įstaigos 

atstovė, gali būti pvz. iš UAB „Mantinga“; 

- dėl kitų bufeto prekių – pasisakė „už“- 8, „prieš“- 20. 

NUTARTA:  

Pritarti siūlomam šaltų užkandžių asortimentui, iš pateikto bandelių asortimento - tik pačių 

pagamintoms bandelėms, jas tiekiant tik vieną kartą savaitėje – penktadieniais), iš pateiktų 

gėrimų asortimento - tik vandeniui buteliukuose Gedimino g., Girelės g. korpusuose 

besimokinantiems mokiniams. 

Pritarti siūlomam šaltų užkandžių asortimentui, iš pateikto bandelių asortimento - tik pačių 

pagamintoms bandelėms, išskyrus kruasanus, iš pateiktų gėrimų asortimento - tik vandeniui 

buteliukuose Paukštininkų g. korpuse besimokinantiems mokiniams. 

Kitų bufeto prekių pateiktam asortimentui nepritarti.  

2. Dėl siūlomo mokinių, besimokančių pagal bendrojo ugdymo programas,  mokyklos 

lankomumo užtikrinimo tvarkos aprašo projekto pasisakyta vienbalsiai „už“. 

NUTARTA:  

Siūlomam mokinių, besimokančių pagal bendrojo ugdymo programas,  mokyklos 

lankomumo užtikrinimo tvarkos aprašo projektui pritarti. 

3. Dėl tėvų įsitraukimo į atviras pamokas. Mokyklos administracija išsakė prašymą, kad esant 

galimybei, tėveliai įsitrauktų į atviras pamokas su vaikais: pravestų pamokas, prisijungtų 

prie atvirų ir/ar integruotų pamokų, padėtų organizuoti išvykas į savo darbovietes ir pan.  

NUTARTA:  

Tėveliai idėja/siūlymu pasidalins su kitais atstovaujamos klasės tėveliais. 

4. Dėl vaikų paleidimo aikštelėje prie mokyklos. Progimnazijos administracija išsakė 

susirūpinimą dėl transporto gausos ir judėjimo mokyklos aikštelėje mokinių atvežimo metu. 

Kaip vieną iš sprendimo būdų pasiūlė aptarti ir/ar svarstyti klausimą dėl žiedo įrengimo, 

tačiau tėvų diskusijos metu buvo išsakyta alternatyva įvertinti galimybę platinti kelią. 

NUTARTA:  

Klausimą atidėti, išsiskyrus tėvų nuomonėms. 

5. Dėl Mokytojų dienos šventės progimnazijos administracijos išsakytas siūlymas, kad pirmą 

pamoką 1-8 klasių mokiniams vestų tėvai. Atsižvelgiant į tai, kad šiais metais Mokytojų 

dienos metu tebevyks mokytojų streikas, klausimas atidėtas kitiems metams. 

NUTARTA:  
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Klausimą atidėti, kaip šiais metais nebeaktualų. 

6. Tėvų komiteto pirmininkė supažindino su progimnazijos Švietimo darbuotojų profsąjungos 

pirmininkės kreipimusi į tėvų komitetą, kuriame prašoma tėvų supratingumo ir palaikymo 

streiko metu. Tėvų atstovai išsakė palaikymą mokytojams, tačiau taip pat išreiškė 

pageidavimą, kad dėl susiklosčiusios padėties būtų peržiūrėti pamokų tvarkaraščiai. 

Progimnazijos Tarybos pirmininkė informavo, kad tėvų siūlymas, įtraukti į mokymosi 

sutartį papildomą punktą dėl sutikimo tikrinti asmeninius daiktus ir intervencinių priemonių 

taikymo, siekiant užkardinti kvaišalų, narkotinių ar psichotropinių medžiagų vartojimą, 

praeitais metais buvo pateiktas progimnazijos administracijai, tačiau atmestas, kaip 

neteisėtas. Atsižvelgiant į kitų šalies ugdymo įstaigų praktiką, pasiūlė Tėvų komitetui 

atnaujinti šitą klausimą šiemet ir pakartotinai balsuoti.  

Balsuojant dėl šio punkto įtraukimo į sutartį 27 tėveliai pasisakė „už“, 1 susilaikė. 

Posėdžio metu taip pat buvo užduoti klausimai: kas kontroliuoja TŪM atliekamus pirkimus 

ir kas užtikrina vaikų saugumą, jiems einant apsipirkti į prekybos centrus pertraukų metu. 

Tėvų komiteto pirmininkė pažadėjo perduoti šiuos klausimus progimnazijos administracijai.  

NUTARTA: 

- Progimnazijos administracijai dėl vykstančio streiko siūlyti peržiūrėti nuotolinių pamokų 

tvarkaraštį. 

- Teikti siūlymą įtraukti į mokymosi sutartį ar sutarties priedą  papildomą punktą dėl sutikimo 

tikrinti asmeninius daiktus ir intervencinių priemonių taikymo, siekiant užkardinti kvaišalų, 

narkotinių ar psichotropinių medžiagų vartojimą. 

 

 

 

Posėdžio pirmininkė                                                               Raimonda Ikasalaitė-Marcinkevičienė 

               

 

Posėdžio sekretorė                                                             Kristina Augustienė 
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KAIŠIADORIŲ VACLOVO GIRŽADO PROGIMNAZIJA 

 

PROGIMNAZIJOS TĖVŲ KOMITETO POSĖDŽIO DALYVIŲ SĄRAŠAS 

 

2023-10-03 

 

 

Svečiai:  

1. Progimnazijai tiekiančios maitinimo paslaugas UAB „Dussman Service“ atstovė Renata 

Vengerskaja.  
 

 

 

Eil. Nr. Vardas, pavardė Atstovaujama klasė 

1. Jurgita Putnikienė PŪG 

2. Miglė Trusilevičiūtė 1a 

3. Donata Tomkuvienė 1b 

4. Aistė Žukauskienė 1c 

5. Laura Petkevičiūtė- Jankauskienė 1e 

6. Laima Šakienė 2a 

7. Raimonda Ikasalaitė -Marcinkevičienė 2b 

8. Agnė Čerkauskienė 2c 

9. Ieva Dzedulionienė 2d 

10. Gintė Maižikienė 3a 

11. Aušra Bakūnienė 3b 

12. Aidas Baniota 3d 

13. Irma Bareikienė 3e 

14. Indrė Tamošiūnaitė 4b 

15. Aušra Daškevičienė 4e 

16. Dovilė Barysienė 5a 

17. Ramūnas Pulmanas 5b 

18. Vitalijus Orlovas 5c 

19. Jurgita Narbutienė 5e 

20. Raimonda Ikasalaitė -Marcinkevičienė 6a 

21. Kristina Augustienė 6c 

22. Ramūnas Masaitis 6d 

23. Sonata Maciulevičiūtė 7c 

24. Mindaugas Saikauskas 7e 

25. Giedrė Genevičiūtė-Janonė 7d 

26. Dovilė Sasnauskienė 8e 

27. Skaistė Melkūnienė 8c 

28. Vilma Aleksejūnienė 8d 


